
Så er lokalplanprocessen i gang. 
Af Anne Ehrenreich og Fritz Reuther, Medlemmer af Hørsholm Kommunalbestyrelse for 

Venstre 
  
Der er snakket meget om lokalplanprocessen og behovet for opdatering af 

lokalplanerne. Nu er vi endeligt i gang. På mødet i Miljø- og Planudvalget den 23. 
januar skal vi behandle forslag til lokalplan 173 for det nordøstlige område fra 

Sophienbergvænge, op til Vallerødgade, ud til Hestehaven og Bukkeballevej. Der er 
mange ting at skulle tage stilling til, herunder bebyggelsesgrad, grundstørrelse, to-
familiehuse mv.  Administrationens forslag er baseret på de høringer, som har været 

af borgerne. Det siger sig selv, at alle ikke kan få alt, hvad de ønsker. Men fra 
Venstres side vil vi gøre os umage for at tage mest muligt hensyn til borgernes ønsker 

og synspunkter. 
  
Vi kan kun opfordre alle, som bor i området til at følge med og holde sig orienteret på 

kommunens hjemmeside. I er velkomne til at kontakte Anne Ehrenreich, såfremt I har 
spørgsmål. 


